



CIK-FIA European KF2 & KF3 Championship
Regional Qualification - 29.04-02.05.2010

Regional Qualifications to the CIK-FIA European KF2 & KF3 Championships

NEARLY 400 DRIVERS IN THE KF2 & KF3 EUROPEAN QUALIFIERS!

It will soon be audition time for the candidates to a place in the final of the CIK-FIA European Championships of the KF2 and KF3 (Juniors) categories. And many of them will claim a qualifying place for this continental event: nearly 400 Drivers - exactly 392 - will fight it out on 1st and 2nd May within the framework of direct and indirect confrontations. These 400 candidates will indeed not all meet at the same venue as the qualifying events are simultaneously held on three tracks and in three different countries.

For the occasion, the European continent will be divided into three regions called «Western», «Central» and «Northern».

Gathering Portuguese, Spanish, French, Swiss, Monaco, Irish and British competitors, the so-called «Western» region event will be organised in Great Britain on the PF International circuit at Brandon (Lincolnshire). It will be the great return of a CIK-FIA Championship on the territory of the British Isles. Apart from the English rounds of the very specific European Superkart Championship (at Donington and Silverstone), there has not been any meeting with the CIK-FIA label across the Channel since 1992!

The meeting point of the Italians, Germans, Austrians, Greeks and Drivers from countries of the former Eastern Europe will be the Pro Kart Raceland circuit of Wackersdorf in Germany. It is the only circuit which will have the distinguished honour of hosting in 2010 two major CIK-FIA meetings since Wackersdorf will serve as the setting for the launching of the new «U18» World Championship on 25 July 2010.

As for Scandinavians, Russians and competitors from the Benelux and Baltic countries, they will do battle on the Thy-Hanstholm track in Denmark.

In total, no fewer than 29 different nationalities will be represented during this selection weekend.

The most brilliant performers at these admission tests (slightly more than half of the 392 candidates) will be invited to compete in the great European final on 11 July 2010 in Belgium on the Horensbergdam circuit of Genk.

For Media Information Purposes - No Regulatory Value

For further information on the CIK-FIA, please consult our Internet site :
www.cikfia.com

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)
Administration: 2, chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Switzerland
Tel. +41 22 306 10 80 - Fax: +41 22 306 10 90 - E-mail: cik@fia.com



CIK-FIA European KF2 & KF3 Championship
Regional Qualification - 29.04-02.05.2010

Qualifications régionales aux Championnats d'Europe CIK-FIA de KF2 & KF3

PRÈS DE 400 PILOTES AUX QUALIFICATIONS EUROPÉENNES DE KF2 & KF3 !

L'heure des grandes auditions va bientôt sonner pour les candidats à une place en finale des Championnats d'Europe CIK-FIA des catégories KF2 et KF3 (Juniors). Et ils vont être nombreux à revendiquer une qualification pour cet événement continental : près de 400 Pilotes - exactement 392 - vont en découdre ces 1^{er} et 2 mai dans le cadre de confrontations à la fois directes et indirectes. En effet, ces 400 candidats ne vont pas tous se rencontrer en un même lieu, les épreuves qualificatives se disputant simultanément sur trois pistes et dans trois pays différents.

Pour l'occasion, le continent européen sera divisée en trois régions, appelées «Ouest», «Centre» et «Nord».

Réunissant Portugais, Espagnols, Français, Suisses, Monégasques, Irlandais et Britanniques, la zone dite «Ouest» verra son épreuve se dérouler en Grande-Bretagne sur le circuit PF International à Brandon (Lincolnshire). Il s'agira du grand retour d'un Championnat de la CIK-FIA sur le territoire des îles Britanniques. Si l'on excepte les manches anglaises du très spécifique Championnat d'Europe de Superkart (à Donington et Silverstone), il n'y a plus eu aucune manifestation estampillée CIK-FIA outre-Manche depuis 1992 !

Le point de rendez-vous des Italiens, Allemands, Autrichiens, Grecs et Pilotes originaires des pays de l'ex-Europe de l'Est sera le circuit Pro Kart Raceland de Wackersdorf, en Allemagne. C'est le seul circuit qui aura l'insigne honneur d'accueillir en 2010 deux manifestations majeures de la CIK-FIA, puisque Wackersdorf servira de cadre le 25 juillet prochain au lancement du nouveau Championnat du Monde «M18».

Quant aux Scandinaves, Russes, et compétiteurs du Bénélux et des pays baltiques, ils se rencontreront sur la piste de Thy-Hanstholm, au Danemark.

Au total, ce ne sont pas moins de 29 nationalités différentes qui seront représentées au cours de ce week-end de sélection.

Les plus brillants lors de ces examens d'admission (un peu plus de la moitié des 392 prétendants) seront invités à courir la grande finale européenne le 11 juillet 2010 en Belgique, sur le circuit Horensbergdam de Genk.

Aux fins d'information Médias - Aucune valeur réglementaire

Pour plus d'informations sur la CIK-FIA, veuillez consulter notre site Internet :
www.cikfia.com

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)
Administration : 2 chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Suisse
Tél. : +41 22 306 10 80 - Fax : +41 22 306 10 90 - Courriel : cik@fia.com